
Referat fra styremøte LRKK torsdag 30. jan. 2020 
 
Tilstede: Arve, Per Anders, Solveig, Hilde 
Forfall: Audun 
Referent: Hilde 
 
 
 
1. Innledning  
 
Styrets arbeid må de kommende uker rettes mot egen fremdriftsplan for å nå 
årsmøtet den 3. mars  
 
 - Styreleder deltar på NIF info om gjennomføring 
  av årsmøter og info om den nye lov normen den 4 feb på Lillehammer- 
  
2. Økonomi 2020        
 
 - Ingen saker å rapportere. 
 
   
3. Innkomne saker        
 
1) Henvendelse fra Idrettsrådet om etablering av Idrettens servicekontor.  
 

- Styret stiller seg positivt til dette 
- Flytter noe møtevirksomhet ut av naustet 
- Flytte fremtidige årsmøter, hvis det er egnede lokaler. 
- Tilgang på kontorutstyr 

 
2) Henvendelse til klubben om å arrangement event med elvekajakk i sept 2020. 
Styreleder og leder elveutvalget har svart negativt til dette da elvegruppa ikke er 
skodd for denne type virksomhet. 
 

- Styret støtter elveutvalgets holdning. Klubben kan/skal ikke påta seg 
denne typen event innenfor elvepadling. 

 
4. Staus ihht styrets fremdriftsplan mot årsmøtet   
 
Årsrapport 2019      

- Gjennomgått og godkjent av styret. 
 

Regnskap 2019 og budsjett 2020     
- Gjennomgått utkast. Mangler innspill til budsjett fra utvalgslederne. Det 

sendes en henvendelse til utvalgslederne om kort tid. 
 



Utsending av info til medlemmene     
- Innkalling og info sendes ut ihht. plan. 

 
Logoarbeidet        

- Ny logo presenteres på årsmøtet 
 

Klubbhåndbok       
- Implement  lovnormen. 
- Arbeid fortsetter  

 
5. Møte med valgkomiteen  
 
Forventninger til det nye kontrollutvalget  (2 faste + 1 vara): 
 

- Møterett i styremøter 
- Møteplikt til ett styremøte 
- Revisjon av klubbens regnskap 

 
For 2020 ber styret valggkomiteen om å rekrutere 1 fast +1 vara til 
kontrollkomiteen 
 
Styret utfordres til å engasjere varamedlemmer til styret 
 
6. Eventuelt  
 

- Intet         
 
Neste styremøte: torsdag 20. februar kl 19.00 – 21.00 
 
 
Arve Senderud 
Arve Senderud 
Styreleder 
      
 
 
 


